
 

 SKOLEBESTYRELSEN VED KORSHØJSKOLEN  
 
Skolebestyrelsesmedlemmerne, medarbejder- og elevrepræsentanter samt skoleledelsen indkaldes til 

ordinært bestyrelsesmøde:  

 
Mandag den 25-9-2023 kl. 19.00-21.00 i lokale 14 (lige inden for hovedindgangen)  
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde (29-8-2023) (fast punkt)  
2. Kommunikation  
a. Vi får besøg af to konsulenter fra kommunen, som holder et oplæg for os, og bagefter er der drøftelse af 
oplægget og af Korshøjskolens muligheder  
3. Evaluering af nuværende aftalemål (bilag)  
a. Orientering om aftalemålene og forvaltningens evalueringsskabelon  
b. Gennemgang af ledelsens udkast til evaluering af nuværende aftalemål  
c. Forslag til ændringer/kvalificering  
4. Vedtagelse af nye aftalemål for 2024-2026  
5. Økonomi (bilag)  
a. Status på økonomien  
6. Skole- og uddannelsesudvalget vil gerne have feriekalenderen godkendt for 5 år ad gangen nu. Senest 
onsdag den 27. september. (bilag 5 stk.)  
7. Nyt fra personalet (fast punkt)  
8. Nyt fra ledelsen (fast punkt)  
9. Nyt fra skolerådet (fast punkt)  
10. Nyt fra elevrådet (fast punkt)  
11. Bordet rundt (fast punkt)  
12. Evt.  
 
 
Ad. 1  
Godkendt 
Præsentation af formand for elevrådet Annikka og Louise – begge fra 7.c. Annikka er også blevet valgt som 
formand for det fælles elevråd i Randers Kommune. 
 
Ad. 2 
Oplæg v. konsulenterne. 
Overvejelser om at skolens politikker kan fortælles gennem hverdagshistorier i skolen. 
Forslag om at lave et nyhedsbrev hver måned på FB, for at samle og fortælle skolens gode historier. 
Det handler om at få åbnet skolen op og få fortalt de gode fortællinger. 
Jim kontakter Nybolig i Dronningborg. 
 
Ad. 3 

a. Jim orienterer om de tidligere aftalemål og indholdet i evalueringen af disse 
b. Jim orienterer om forslag til indhold i de fremtidige aftalemål 
c. Ingen 



 
Ad. 4 
Forslaget vedtages 
 
Ad. 5 
Jim orienterer om status på økonomi 
 
Ad. 6 
Forslag om at lave enkelte ændringer ved opstart efter sommerferie og regulere med opstart på juleferie i 
flere af skoleårene. Der er generel opbakning til forslagene fra bestyrelsen. 
 
Ad. 7 
Intet at bemærke 
 
Ad. 8 
Der kommer to fyraftensmøder d. 7.12 og 31.1 kl. 16-20 – der opfordres til at minimum to fra bestyrelsen 
deltager på hver af møderne – det behøver ikke være de samme ved begge møder. 
 
Skolens ledelse skal til skoleudviklingssamtale her i efteråret. 
 
Der har været besøgsdag for kommende børnehaveklassen d.d. og det har været en stor succes. I dag har 
der været besøg af 28 potentielle børn. 
 
Vi genopslår den ledige lærerstilling, for at få et bredere ansøgerfelt. 
 
Ad. 9 
Der har været møde i skolerådet. Der er lavet et høringssvar vedr. budget, for at prioritere folkeskolen. 
Der er lavet ændringer i processen forud for selve mødet, så det foregår ude på de enkelte skoler. 
 
Ad. 10 
Udgår 
 
Ad. 11 
Nadja viser en trailer fra en film, hvor hun er instruktør og hvor der bl.a. deltager elever fra Korshøjskolen. 
Filmen har premiere i Hadsten bio d. 1.10.23. Filmen er optaget på Korshøjskolen. 
 
Ad. 12 
Anmeldelser af Korshøjskolen på Google 
Vigtigt at melde afbud til møder, hvis man er forhindret 
Forslag om at forældre bidrager med kaffe eller kage til forældremøder 
Ros til det fælles forældremøde i udskolingen 
 
 
Deltagende ved mødet: Line B. Pedersen, Stine K. F. Iversen, Stine W. Mortensen, Nadja E. Bang, Bjarne 
Eriksen, Hanne Breinhild, Jim Knudsen og Karin H. Iversen 
 
Referent: Karin H. Iversen 


